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Side 1 af 1  Referat (skrevet) den 29. december 2021 

Dato (afholdt møde): 

Den 7. december 2021 

 

Dato (næste møde): 

Den 8. februar 2022 kl.16:00 

 

Deltagere:  

Jesper Christensen, Jens Tranholm, Frede Nielsen, Charlotte Carstensen 

Conny Nilsson, Klaus Eriksen, Gyda Surrow 

 

Fraværende:  

Ingen 

 

Referent:  

Conny Nilsson 

 

Referat:  

 

Referat godkendt. 

 

Vores grillangement den 14. december blev aflyst på grund af corona. 

 

Vi har fået fjernet mange cykler og barnevogne og klapvogne som vi påtalte sidste møde. 

 

Bestyrelsen har drøftet et samarbejde med afd. 9 og det vil vi gøre noget ved i det nye år, så vi kan få flere 
med til vores arrangementer.Dette vil blive meldt ud senere, samt vi har talt om hvad der kal ske i det nye 
år men som situationen ser ud nu, på grund af corona, er det lidt svært at overskue. 

 

Jesper, formanden , har foreslået, at vi laver noget der hedder radio afd. 11 et ugentligt af en times 
varighed en udsendelse med smånyheder og muntre indslag, måske med en bruger indgang (gl.Giro 411), 
dette kan laves som internet funktion. Dette vil vi drøfte mere om i det nye år 

 

Vi i bestyrelsen har talt om, at vi vil holde et åbent hus i vores mødelokale, så i kan komme og tale med os 
hvis i har  noget i vil sige eller i har problemer som vi kan ordne i fællesskab. Dette vil blive afholdt en gang 
om måned, men mere om dette i det nye år. 

 

På bestyrelsens vejne 

Jesper Christensen 

Formand 

 


